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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
In het ED van 24 december 2009 valt te lezen dat de bestuurders van de gemeenten Eindhoven, Helmond, 
Best, Son en Breugel, Nuenen, Geldrop-Mierlo, Waalre en Veldhoven op 9 oktober op een werkconferentie 
(‘De Vonk’) hebben gesproken over een mogelijk nieuwe vorm van samenwerking. Dit heeft de SP verbaasd.  
Als de betrokken bestuurders (de burgemeesters) vinden dat er een serieus probleem is, en daar lijkt het op 
want ze organiseren een werkconferentie, waarom worden dan niet de gemeenteraden erbij betrokken, of in 
ieder geval geïnformeerd? 
 
Daarnaast is er reeds een regionale samenwerking, in de vorm van het SRE. De discussie over de 
organisatie, structuur en democratische legitimatie is nog niet zo heel lang geleden afgerond. Daar zijn 
volgens de SP nog steeds de nodige vraagtekens bij te zetten. Daarom zou het in onze ogen verstandig zijn 
de landelijke evaluatie van de samenwerkingsverbanden, de zogenaamde WGR+ gebieden, af te wachten.   
 
Daarom stelt de SP de volgende vragen aan het college van B&W:  
 
1. Waarom is de raad niet betrokken bij en geïnformeerd over de werkconferentie en de besprekingen over 

een mogelijke nieuwe samenwerking? 
2. Is het college bereid dit alsnog te doen? Is het college bereid het verslag van De Vonk, dat ook in het 

bezit is van het ED, te versturen aan de raad? Zo nee, waarom niet?  
3. Wat was het doel van de bijeenkomst en wat waren de uitkomsten? Zijn er al concrete afspraken 

gemaakt? Zo ja, welke?  
4. Waarom zijn de andere regiogemeenten van het SRE er niet bij betrokken?  
5. Hoe verhoudt deze beoogde samenwerking zich tot het SRE? En hoe verhoudt zich dit tot Brainport en 

Brabant Stad?  
6. Hoe zou de samenwerking er volgens het college uit moeten zien? Wat is het beoogde doel van de 

samenwerking?  
 
 
 
Namens de fractie van SP, 
 
 
 
Erik de Vries 
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